
 PROTOKÓŁ Nr 6/13 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 29 maja 2013roku 

 
W dniu 29 maja 2013 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

Wiżajny w Urzędzie Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Walenty Wałejko. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej 

4. Pan Jan Dariusz Rudziewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej  

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 1). 

 

1. Pani Elżbieta Dembowska  – Z-ca przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pan Sławomir Przekop  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

3. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Nieobecna Pani Teresa Kuźma 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 2). 

 

1. Pan Piotr Paweł Oszkinis  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Bogdan Duś   – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Jarosław Mikielski  –  Członek Komisji Infrastruktury 

Nieobecny – Pan Kazimierz Bacewicz i Pan Sławomir Banialis 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pani Jadwiga Markowska   - Sekretarz Gminy 

2. Pani Teresa Klejmont   - Skarbnik Gminy 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 4). 

 
Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 13

00 
i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

 

Do p-ktu 2 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wiżajny na lata 2013-2022. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne wnioski.  
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 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.   

Wójt Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poprosił o dodanie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej  

we wsi Marianka gm. Wiżajny stanowiącej mienie gminne. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał czy oprócz wniesionych 

poprawek są jeszcze inne propozycje. Następnie zapytał członków Komisji o to, kto jest  

za zaproponowanymi zmianami. Za oddano 11 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

było. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał nowy porządek obrad: 

1.  Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wiżajny na lata 2013-2022. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej we wsi Marianka gm. Wiżajny stanowiącej mienie 

gminne. 

7. Sprawy bieżące. 

8. Wolne wnioski.  

Przewodniczący posiedzenia zapytał, kto jest za przyjęciem nowego porządku obrad. Za oddano 

11 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że 

porządek został przyjęty.  

 

 

Do p-ktu 3 

 

Przewodniczący poinformował, że protokoły z poprzednich posiedzeń wszystkich 

Komisji zostały napisane. Stwierdził, że uwag nie wniesiono. Zaproponował, aby członkowie 

poszczególnych Komisji przyjęli protokoły z poprzednich posiedzeń. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało 3 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 4 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

4 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 
Do p-ktu 4 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 

  Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont szczegółowo wyjaśniła jakie zmiany zostały 

wprowadzone w budżecie gminy na 2013 rok. 

Radni nie wnieśli  żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2013 roku. Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu uchwały głosowało  

10 członków komisji, 1 osoba wstrzymała się od głosu.   

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 5). 
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Do p-ktu 5 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2013-2022. 

  Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont szczegółowo wyjaśniła jakie zmiany zostały 

wprowadzone w WPF na lata 2013-2022. 

Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały w sprawie zmian WPF na lata 

2013-2022. Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu uchwały głosowało 10 członków 

komisji, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 6). 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował radnych, że został 

ogłoszony przetarg na wywóz odpadów komunalnych, w chwili obecnej trwa weryfikacja ofert. 

Wpłynęły dwie oferty, jedna MPO Białystok i druga EKO w Jeleniewie. Cenie jest prawie 

dwukrotnie niższa, oferta EKO opiewa na 169 788,96 zł za 18 miesięcy, natomiast MPO za ten 

sam okres na 347 548,32 zł. Po wyłonieniu wykonawcy, zostaną przeanalizowane koszty i jeżeli 

będzie możliwe wystąpię do Rady Gminy o obniżenie stawek. Należy zastanowić się,  

czy obniżyć więcej dla tych co mają płacić najwięcej, czy zrobić inaczej. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował również, że wczoraj  

tj. 28.05.2013 r. spotkał się z Panem Józefem Sulimą Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w Białymstoku. Zostaną przeprowadzone remonty i inwestycje na drodze wojewódzkiej  

w gminie Wiżajny. Będą wykonane bandy przy skarpach, zostanie zrobiony parking między 

szkołą podstawowa, a Stacją Diagnostyczną, parking w Bolciach, zostanie przebudowane 

skrzyżowanie ulicy Sejneńskiej i Wisztynieckiej. Terminarz i zakres prac będzie ustalony 

później, realizacja w tym roku oraz w przyszłym. 

 

Do p-ktu 6 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej we wsi Marianka gm. Wiżajny stanowiącej mienie gminne. 

Poinformował, że Wójt Gminy prosi o zmianę uchwały, która była podjęta na sprzedaż gruntów 

w Mariance na polepszenie warunków. 

Przybył radny Pan Jan Dariusz Rudziewicz. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że Rada Gminy 

podejmuje uchwałę w sprawie sprzedaży, a Wójt w drodze zarządzenia ustala formę,  

czy sprzedaży dokonuje się w formie bezprzetargowej czy w formie przetargu.  

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz- Pani Szyłkowska wprowadziła nas w błąd, bo powinna była 

powiedzieć jakie to są działki. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – chciałbym, aby sprzedaż tej działki odbyła się 

w drodze przetargu. 

Radny Pan Tomasz Zamojski – uchwała zastała podjęta, że działkę tą sprzedajemy w drodze 

bezprzetargowej niezbędnej do poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległych. Nie powinniśmy podporządkowywać się radnemu i ulegać jego szantażowi. 

Więcej głosów nie było i przewodniczący posiedzenia poddał projekt uchwały  

pod głosowanie. Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu uchwały nie głosował żaden  

z radnych, przeciw głosowało 11 członków komisji, radny Pan Ignacy Szeraszewicz  

nie głosował.   

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 7). 
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Do p-ktu 7 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy 

bieżące. 

  W sprawach bieżących nic nie poruszono. 

 

 

Do p-ktu 8 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.   

Przewodniczący posiedzenia zapytał czy są  jakieś wolne wnioski. Wniosków  

nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko podziękował wszystkim za udział  

w posiedzeniu i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy. 

Godzina13
40

. 

 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

 

/-/ Piotr Paweł Oszkinis 

Protokołowała:      

J. Markowska 

         

 


